

# Referat fra bestyrelsesmøde

Onsdag d. 12.02.2025

**Deltagere fra bestyrelsen:** Trine, Helle, Signe, Bianca og Laura

**Referent:** Laura

## 1) Konstituering; næstformand - sekretær - kontakt til udvalg (rally, hoopers, agility, lydighed, nw, materialeansvarlig)

**Næstformand:** Helle

**Sekretær:** Laura

### **Kontakt til udvalg:**

Rally - Signe

Hoopers - Trine

Agility - Trine

Lydighed - Trine

Nosework - Laura

Materialeansvarlig - Erstattes af fast punkt på dagsordenen.

## 2) Evaluering af generalforsamling

**MCH:** Vi er meget glade for, at der er opbakning til hjælp ude i MCH.

Vi bliver enige om, at det er helt okay at lave arrangementer og andre ting for at tjene penge. Hvis der skal laves en officiel ting, skal den dog gennem klubmodul og så går pengene til klubben. For klubbens egne medlemmer er det noget andet. Her skal man selv lave en boks og overføre til Bianca og så går det til grenen selv.

Bianca laver en linje på Mobilepay, der hedder udlejning af hal, hvor der kan komme penge ind på.

Det har aldrig været planen, at grenene kun kan købe nyt udstyr, hvis de tager vagter i MCH. MCH er en mulighed for at tjene ekstra penge til sin gren. Halvdelen af indtægterne fra en vagt i MCH går til klubben.

**Vedtægt om udvalgsmedlemmer:** Det gik godt. Dejligt, at der var stor støtte omkring det.

**Julegaver:** Det blev nævnt at vi kunne sløjfe julegaver. Vi snakker om, evt. at sløjfe, at man kan vælge mellem forskellige ting til julegaver - og bare kan vælge en ting. Vi vil kigge på, om det skal gøres billigere i fremtiden. Vi snakker også om måske at skære beløbet ned på jubilæer/runde fødselsdage. Vi kigger efter en liste over frivillige/instruktører.

**Moms:** Hanne og Dorthe Rix vil gerne hjælpe Bianca med det. Herbert har lavet nogle aftaler ang. moms i sin tid og de vil kigge mere ind i det.

Vi kigger i et regnskab fra 2022 og her indgår: Telefon/Internet, kontorartikler, diverse, vedligehold af klubhus-el/vand og varme i det manuelle beregnet moms.

Momsberegningen kører i dag automatisk på telefon/internet og ved brug af Bianca og Trines kort. Ved brug af deres kort bliver der automatisk beregnet moms.

### 3) Siden sidst

**Nøgleboks:** Der er blevet sat nøgleboks op.

**Hvalpehold:** Alderen på hvalpene er meget ulige, men der er ikke så meget at gøre ved det lige nu - grundet mangel af tilmeldte på ventelisterne. Vi skal huske at gøre instruktørerne opmærksomme på at dele foldere ud for OK, og Laura sender mails ud for at gøre opmærksom på det hvert halve år.

### 4) Klubmodul

Ikke aktuelt alligevel.

### 5) Kalender på hjemmesiden ?

Hvis man vil have noget i kalenderen, skal man skrive til en i bestyrelsen. Vi låser kalenderen grundet dobbeltbookinger. Der skal altid bookes i instruktør booking.

Booking af hal - ligge de tre 'hal bookinger' sammen. Laura undersøger det.  
Opdatering af kantine tekst - generelt alle tekster.  
Laura laver en guide til, hvordan man booker.

### 6) Gennemgang af manglende betaling

### 7) Evt

**Herning Friluftsråd:** Der er arrangeret et møde d. 25 februar kl. 15.30 med Herning Idrætsråd i klubben.

D. 1/3 er der kredsgeneralforsamling, som Trine og Bianca tager til.

Sponsorskilte - Bianca tjekker op på betaling.

Næste gang holder vi igen en status af gennemgang af manglende betalinger.

To Facebook grupper: Trænere i DCH Herning og Bestyrelsen i DCH Herning skal slettes. Ny gruppe?

**Næste møde:** Torsdag d. 3/4 kl. 18.30